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31. ledna 2023

Vakcíny proti covidu byly záměrně navržené tak, aby
byly neúčinné a smrtelné.
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Výrobci léků jako Pfizer,

Moderna a Janssen začali pod

kontrolou a vedením

ministerstva obrany USA

masově vyrábět vakcíny pro

operaci Warp Speed dlouho

předtím, než se objevily první

případy „covidu“. Tyto „krycí

organizace“ pouze plnily rozkazy.

Podle svědectví ředitelky farmaceutické společnosti Alexandry

Latypové byly vakcíny Covid-19 záměrně navržené tak, aby

byly neúčinné a smrtelné. Šlo o vojenskou operaci, nikoli o

akci „veřejného zdraví“.

Výpověď farmaceutičky a výzkumné pracovnice s pětadvacetiletou

praxí posouvá obvinění nejen Big Pharma na vyšší level. Jedna věc je

dát na trh nefunkční a škodlivé injekce z případné nevědomosti,

možná i pod časovým tlakem, něco jiného je předem připravený

záměr a plánovaný úmysl.

Není to tak, že by se takzvané „vakcíny“ proti covidu náhodou

ukázaly jako neúčinné a smrtící. Spíše tak byly navržené, podle

Alexandry „Saši“ Latypové, 25leté veteránky farmaceutického

https://www.nespokojeny.cz/vakciny-proti-covidu-byly-zamerne-navrzene-tak-aby-byly-neucinne-a-smrtelne/
https://www.nespokojeny.cz/tag/pfizer/
https://www.nespokojeny.cz/tag/alexandra-latypova/
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průmyslu, z níž se stala vyšetřovatelka, která říká, že ministerstvo

obrany (DoD) mělo „velmi jasný úmysl ublížit“ provedením „masové

genocidy Američanů.”

Armáda Spojených států dohlížela na vytvoření a nasazení

těchto „protiopatření Covid-19“.

Centrum pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) a Food and Drug

Administration (FDA) také sehrály svou roli tím, že urychlily

povolení k nouzovému použití (EUA) pro smrtící léky, po němž

následovalo oficiální schválení pro některé z nich – a zbytek je

historie.

To vše Latypova v prosinci představila ve video přednášce:

Plánovaná genocida. Injekce proti covidu byly navržené tak, aby
způsobily škodu.

Injekcemi proti covidu trénuje tělo, „aby se zničilo,“ varuje Latypova.

V prezentaci tvrdí, že ministerstvo obrany, Big Pharma a Big

Regulation (FDA a CDC) se vzájemně spikly, aby „spáchaly

masové vraždy prostřednictvím bioterorismu a operací

informační války po celém světě“.

„Důkazy jsou ohromující. Existuje záměr ublížit lidem injekcemi covid-19, takzvanými
‚vakcínami‘ a dalšími nesmyslnými opatřeními v reakci na covid, zavedenými vládami po
celém světě.“

Injekce nebyly navrženy tak, aby pomáhaly lidem, ale náhodou byly

nebezpečné. Latypova říká, že byly takto navrženy záměrně

jako chemická a/nebo biologická zbraň proti lidem, což je

podle ní podloženo rozsáhlým množstvím literatury, studií,

vědeckých diskusí a publikovaných důkazů v této věci.

„Do injekcí covid-19 je zabudováno mnoho mechanismů

zranění,“ vysvětlila dále. „Nejdůležitější z nich je, že tyto tečky jsou

navrženy tak, aby přiměly vaše buňky napadnout samy sebe,
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aby vaše buňky exprimovaly antigeny, které jsou toxickými spike

proteiny, a pak vytvořily protilátky k útoku na buňky. Takže

trénujete vaše tělo, aby se zničilo.“

Na těchto injekcích není nic bezpečného,   natož účinného, pokud

účinným cílem nebylo masivní vylidnění světa. V takovém případě

vstřikování funguje přesně tak, jak bylo navrženo – a to nejhorší

teprve přijde.

Od samého začátku byly bezpečnostní signály „zřejmé,“ říká

Latypova. A přesto se zdálo, že si toho nikdo v žádné mocenské pozici

nevšiml, nebo možná tyto bezpečnostní signály záměrně ignoroval,

protože cílem bylo zabíjet lidi.

„V těchto tečkách není žádná účinnost,“ prozrazuje Latypova. „Ve

skutečnosti víme, že existuje negativní účinnost, což znamená, že

tyto injekce zvyšují pravděpodobnost, že onemocníte a zemřete.“

Minulý měsíc vysoce uznávaný pojišťovací analytik Josh Stirling

uvedl, že ti, kteří přijali experimentální vakcínu COVID na genové

bázi, „mají o 26% vyšší úmrtnost, včetně 49% u osob mladších 50

let a 145% u těch, kteří přijali pouze jednu dávku. dvoudávkového

režimu.“

Během výroby injekcí byly zcela ignorovány správné výrobní

postupy (GMP), také zjevně z důvodu návrhu, aby byl dále zajištěn

smrtící výsledek produktu. Kdyby byly dodržovány řádné

bezpečnostní standardy, výstřely by mohly skončit méně smrtelně,

což by bylo proti programu.

„Zjistili jsme, že tyto produkty jsou špinavé,

kontaminované, vůbec neodpovídají tomu, co říká etiketa.

A svou konstrukcí jsou nesmírně toxické.“

„Všichni by měli být okamžitě zastaveni a toto by mělo být řádně

prošetřeno.“ A zodpovědné bychom měli přivést před soud, k

odpovědnosti. Dokud se tak nestane, nemůžeme se posunout.“

https://www.lifesitenews.com/news/covid-vaccines-raise-mortality-rate-by-26-analyst-reveals-at-sen-ron-johnsons-roundtable/
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Existuje záměr ublížit lidem injekcemi COVID-19.

Bývalá farmaceutická výkonná a výzkumná pracovnice Sasha

Latypova předložila přesvědčivé argumenty, proč „kartel“

organizoval šíření a přijímání „biologických bojových látek“

prodávaných jako „vakcíny COVID-19“, fungoval „velmi jasný úmysl

ublížit“ a provést „masovou genocidu Američanů“.

Latypová pracovala více než 25 let ve farmaceutickém průmyslu se

specializací na výzkum a vývoj, včetně analýzy dat, klinických studií a

technologií, a zároveň spoluzakládala několik výzkumných

organizací, než odešla do důchodu v relativně mladém věku.

Poté, co byla znepokojena vládní politikou během krize COVID,

začala provádět několik úrovní vyšetřování, které nedávno

odhalilo, jak byly „vakcíny“ COVID-19 plně vyráběny, kontrolovány

a distribuovány ministerstvem obrany USA (DoD) s farmaceutickými

výrobci, jako jsou např. jako Pfizer, Moderna a Janssen slouží pouze

jako „figurky“ v širší kampani zaměřené na vztahy s veřejností, aby

produkt získal zdání lékařské legitimity.

Latypova vysvětlila, jak ministerstvo obrany dokázalo klasifikovat

tyto „vakcíny“ nikoli jako léky nebo léčiva, ale jako „protiopatření

COVID“ pod dohledem armády, což znamená, že nejsou povinny

dodržovat zákony USA upravující kvalitu výroby, testování,

účinnost, bezpečnost a označování zdravotnických

produktů.

I když se takové zákony nevztahovaly na tyto „vakcíny COVID-19“,

vláda prosadila řízenou fasádu pro styk s veřejností, že standardní

procesy testování, monitorování a schvalování byly přísně

dodržovány ze strany CDC a FDA.

Bývalá farmaceutická ředitelka předložila důkazy o tom, jak se

ministerstvo obrany, HHS a další vládní agentury USA spolu s

dalšími vládami a farmaceutickými společnostmi zapojily do

https://www.lifesitenews.com/news/crimes-against-humanity-high-percent-of-covid-vax-deaths-caused-by-less-than-5-of-batches/
https://www.lifesitenews.com/news/us-defense-dept-secretly-controls-covid-vaccine-production-process-that-cannot-be-traced-researcher/
https://www.lifesitenews.com/news/us-defense-dept-s-covid-vax-operation-pushed-unregulated-shots-deceived-public-researcher/
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„spiknutí za účelem spáchání masové vraždy prostřednictvím

bioterorismu a informační války po celém světě“.

Odmítnutí zasáhnout navzdory vysoké míře zranění

„ukazuje na úmyslné jednání“ s cílem způsobit újmu.

Zaprvé, takový záměr naznačuje skutečnost, že „tyto injekce jsou ze

své podstaty toxické,“ řekla Latypová. „Tohle známe.“ V této věci bylo

publikováno rozsáhlé množství literatury, studií, vědeckých diskusí a

důkazů.

„Tečky rozhodně nejsou bezpečné,“ řekla analytička s odkazem na

dobře známé zprávy o úmrtích a zraněních z VAERS a dalších

zdrojů dat, které ukazují „miliony zpráv o zraněních, úmrtích a

trvalých postiženích, včetně škod způsobených mnoha dětem a

mladým lidem“.

V dřívější prezentaci Corona Investigative Committee (CIC)

označila Latypová tyto zprávy za „naprosto alarmující“ a zdůraznila,

že bezpečnostní signály byly „zřejmé od začátku“. A skutečnost, že si

toho „žádný zdravotnický úřad nikdy nevšiml“ nebo nezasáhl,

„ukazuje na úmyslný čin způsobující újmu“.

Zdůraznila také jeden incident z 18.ledna 2021, kdy kalifornští

zdravotníci „pozastavili“ používání jedné velké šarže injekcí od

Moderny kvůli „vyššímu než obvyklému počtu možných alergických

reakcí“. O pouhé tři dny později však zdravotnické úřady uvedly, že

je „bezpečné obnovit“ užívání této šarže a tyto produkty byly nadále

injekčně aplikovány tisícům lidí po celých USA.

Tato šarže biologických látek dále generovala „asi 1 000 závažných

nežádoucích příhod a téměř 60 úmrtí,“ vysvětlila Latypová. A tak

„všechny tyto smrti a zranění by měly být považovány za úmyslné,

protože úřady to věděly. Zjistili, že to generuje abnormální

nepříznivé události, ale nikdo neudělal nic, aby to zastavil, a dál to

tlačili do lidí.“ Široké, systematické vynechávání

bezpečnostních norem ve výrobě ukazuje na úmysl ublížit.

https://openvaers.com/covid-data
https://rumble.com/v1meugq-corona-committee-sess124-30-09-22-sasha-latypova-pfizer-cov-vaccine-evidenc.html
https://childrenshealthdefense.org/defender/california-health-officials-pause-moderna-vaccine-batch-allergic-reactions/
https://childrenshealthdefense.org/defender/california-health-officials-pause-moderna-vaccine-batch-allergic-reactions/
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Alex Berenson těsně před Vánocemi informoval o dvou studiích,

které ukázaly, že ti, kteří dostali injekce, „mají nejméně dvakrát vyšší

pravděpodobnost, že budou infikováni koronavirem než neočkovaní

lidé“, a riziko ve skutečnosti stoupá s počtem injekcí. Lidé, kteří

dostali tři nebo více injekcí, měli více než třikrát vyšší

pravděpodobnost, že se nakazí.

Latypova se nadále soustředila především na svou dřívější práci a

prosazovala „rozsáhlé důkazy špatné výroby těchto produktů“, včetně

jejich „vysoce rozdílné produkce“. Takoví výrobci „nejsou v souladu

se správnou výrobní praxí, a co je důležité, neexistuje žádná

celosvětová prosazování správné výrobní praxe pro tyto produkty“.

Tak široké, systematické opomenutí bezpečnostních norem ve výrobě

naznačuje úmysl ublížit i pachatelům, řekl bývalý výkonný ředitel

CIC. „Pokud měli tito jednotlivci, vládní agentury a farmaceutické

společnosti legitimní medicínský záměr pomáhat při prevenci

nemocí, pak by se měly dodržovat bezpečnostní pokyny a oni se

neřídí ani jedním z nich“.

Ruská ruleta s vakcínami. Je jen otázkou času, kdy na vás vyjde smrtelná dávka?

Zranění i oběti by měly být považovány ze strany vlády za zcela
úmyslné.

„Vláda zjevně zavádí zhoubnou politiku.“ Víme, že lžou. Víme, že se

kryjí. Zapalují rodiny zabitých a zraněných těmito výstřely,“ shrnula

Latypova. A tak to ukazuje „velmi jasný záměr ublížit

prostřednictvím všech těchto akcí. A v tomto okamžiku by vše mělo

být považováno za úmyslné. Všechna zranění a oběti by měly

být považovány za zcela úmyslné.“

„Všichni by měli být okamžitě zastaveni a toto by mělo být řádně

prošetřeno. A zodpovědné bychom měli přivést před soud, k

odpovědnosti. Musíme se na to více zaměřit a zaměřit se zejména

na stíhání a postavení odpovědných osob před soud.“

Zdroje a další informace:

https://www.nespokojeny.cz/injekce-proti-covidu-zpusobuji-temer-uplny-kolaps-imunity-vaids/
https://www.nespokojeny.cz/ruska-ruleta-s-vakcinami-je-jen-otazkou-casu-kdy-na-vas-vyjde-smrtelna-davka/
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Velká covidová lež je potvrzená oficiálními daty. Výsledky jsou pro mRNA vakcíny
devastující.

 

 

https://www.nespokojeny.cz/velka-covidova-lez-je-potvrzena-oficialnimi-daty-vysledky-jsou-pro-mrna-vakciny-devastujici/

